

06.01.2021

SİRKÜLER (2021'06)**Konu: 01.01.2021-30.06.2021 Tarihleri Arasında Uygulanacak Kıdem Tazminatı Tavanı**

Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve Dönüşüm Genel Müdürlüğünün 06.01.2021 tarihli ve 27998389/010.06.02-11638 sayılı Genelge Sıra No:1'de; 01.01.2021-30.06.2021 döneminde geçerli olmak üzere; 657 sayılı Devlet Memurları Kanununun 154'ncü maddesi uyarınca aylık gösterge tablosunda yer alan rakamlar ile ek gösterge rakamlarının aylık tutara çevrilmesine esas aylık katsayı (0,165786) memuriyet taban aylığı göstergesine uygulanacak taban aylığı katsayısı (2.594917) iş güclüğü, iş riski, temininde güçlük ve mali sorumluluk zamlarının aylık tutarlara çevrilmesinde uygulanacak yan ödeme katsayısı ise (0,052576) olarak belirlendiği belirtilmiştir.

Buna göre;

01.01.2021 ile 30.06.2021 tarihleri arasında geçerli olan kıdem tazminatı tavanı aşağıdaki şekilde hesaplanacaktır.

	<u>Hesaplama</u>	<u>Tutar (TL)</u>
En Yüksek Aylık Gösterge x Aylık Katsayı	1.500 x 0,165786	248,68
En Yüksek Ek Gösterge x Aylık Katsayı	8.000 x 0,165786	1.326,29
En Yüksek Kıdem Aylığı Göstergesi x Aylık Katsayı	500 x 0,165786	82,89
İlave (8.000 + 1.500'ün) x %215'i x Aylık Katsayı	20.425 x 0,165786	3.386,18
Taban Aylığı Göstergesi x Taban Aylığı Katsayısı	1.000 x 2.594917	2.594,92
01.01.2020 ile 30.06.2020 tarihleri arasında uygulanacak KIDEM TAZMİNATI TAVANI		7.638,96

Söz konusu Genelgeye aşağıdaki linkten ulaşabilirsiniz.

<https://ms.hmb.gov.tr/uploads/2021/01/2021-Yili-Ocak-Ayina-Ait-Mali-ve-Sosyal-Haklara-Iliskin-Genelge.pdf>

Bilgilerinize sunarız.

Saygılarımızla,

TÜRKERLER Bağımsız Denetim
Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş.

